
 

 
  
 

Sint-Stanislascollege, KOBA VZW – Nooitrust 4, 2390 Malle – BE 0447.911.059, RPR Antwerpen, afdeling Antwerpen 

 

Verslag ouderraad Kleine Stan 21/09/2023 

Aanwezig: Femke, juf Els, Thomas, Hanne, Zeynep, Myriam, Jolien, Koen, Heleen, juf Hilde, 

Thomas, meester Joris, Chiara, Griet, Tine, Esra 

Verontschuldigd: Anke, Kevin, Sasha, Annelies 

 

• Verwelkoming nieuwe leden 

Femke heet iedereen welkom op de ouderraad. 

Femke (kind in 6e en vertegenwoordiger in schoolraad, voorzitter), Hanne (kind in 5e en in 1e, 

secretaris), Thomas (kind in rode klas, penningmeester), Esra (kindje in oranje klas), Griet 

(kindje in oranje klas), Myriam (kindje in de groene klas), Zeynep (kindje in 3e en kindje in 

oranje klas), Jolien (kindje in 2e en 5e en 1tje in de kleuterschool na krokus), Koen (kindje in 

5e), Tine (kindje in 1e), Chiara (kindje in 2e, kindje in oranje klas en vertegenwoordiging in de 

schoolraad), Heleen (kindje in 2e en oranje klas), Pieter (kindje in oranje klas).  

De schoolraad is het officieel paritair orgaan van de school waarin directie, twee leerkrachten 

en twee ouders en iemand van de parochie samenkomen. De ouderraad is het officiële 

adviesorgaan van de school.  

 

• Planning activiteiten 

 

- 5 oktober: dag van de leerkracht 

Vorige jaren: thee en minutesoepjes, drinkbussen, oventje, smoskes op de middag, … 

Evaluatie van de vorig jaar: wel de speeltijd van de lagere school overgenomen en niet de 

kleuterschool – had te maken met de verbouwingswerken op de lagere school.  

Aantal leerkrachten: ca. 40 (12 kleuters, 28 lager). Suggestie: mand vol zoets en fruit of 

goodiebag. Budget: 130 €. Jolien en Hanne trekken. 

Jolien zoekt voor een latere activiteit of we gepersonaliseerde sokken kunnen maken.  

 



 
 

 
 

 

- Grootouderwandeling kleuters: 18/10 

Zelfde concept als vorig jaar (grootouders wandelen met kindjes in Nachtegalenpark, pauze 

met koffie en sapjes aan de speeltuin, door de ouderraad voorzien).  

Zeynep: aankopen: mandarijntjes, sapjes en speculaajes. Heleen voorziet suiker, melkjes en 

roerstokjes. Er moeten ook extra thermossen voorzien worden uit de oudere thermossen en 

thermossen van de lagere school.  

Koffie zetten in de leraarskamer van de lagere school vanaf 8u15.  

Trekker: Heleen trekt. Chiara zet mee koffie, Zeynep ook mee aanwezig.  

 

- Voorleesweek en vertelavond 20/11 tot 24/11 

Na de voorleesweek doen we een vertelavond, voor verschillende leeftijden. Tijdens die 

avond willen we dan hapjes en drankjes voorzien en verkoop te organiseren van bv. soep, 

hapjes, drankjes, … Verder ook lampjes ophangen, versiering, … Jolien kan die avond ook een 

lichtsnoer leveren.  

Start is om 7u. Kleuters zijn welkom bij het vertelmoment voor het 1e leerjaar.  

Trekker: nog te bepalen 

Kan zeker meehelpen: Thomas, Koen. 

Els neemt op in het lijstje voor de stad om kraampjes en verlengkabels te bestellen, inclusief 

lampionslinger om op te hangen. Tafels vanuit de refter beschikbaar. Staantafels zijn er ook 

op school.  

 

- Lichtmis: vrijdag 2/2 

We voorzien nog wel pannenkoeken op de kleuterschool.  

Trekker: Esra. Een klas van het zesde zou eventueel ook nog kunnen.  

 

 

- Schoolfeest: vrijdag 2/2 

Schoolfeest aansluitend na school op de lagere school. Zal ongetwijfeld een light versie zijn.  

De kleuterschool heeft ongetwijfeld nog wel een schoolfeest op het einde van het jaar om 

afscheid te nemen van het gebouw.  



 
 

 
 

Werkgroepje ouderraad: Tine, Femke, (Kenny?) 

Werkgroep leerkracht: Zoya, Peter, Stefanie en Elke 

Suggestie: Lucifer’s Party? Carnavalfeestje?  

 

 

Opbrengst schoolfeest vorig jaar:  2.732,14 € Dat is minder dan het jaar ervoor (4.920,87 €), 

vooral door de verkoop van het eten dat is weggevallen (pastabuffet). Die ouders hebben ook 

geen kinderen meer op school.  

Voor dit schoolfeest zou het wel handig zijn als er eten voorzien wordt.  

 

- Ontbijt kleuterschool: 28/2 

Els neemt de bestelling van tafels en stoelen mee op in de bestelling van de stad.  

 

- Stancross: 27/3 

Daar moet niets voor georganiseerd worden door de ouderraad. 

 

- Schoolfeest op de kleuterschool: nog geen datum, einde schooljaar 

26/5 is het eerste communie, 20/4 is het vormsel.  Nog niet duidelijk wanneer schoolfeest 

gepland wordt.   

 

- “Nieuwe activiteiten”:  

Er zijn vorige jaren wel suggesties geweest zoals een quiz en fuif …   

Quiz: kan niet fysiek hier doorgaan, zou eventueel kunnen doorgaan in Bergheem (tafels en 

stoelen voorzien), dienstencentrum ‘Groenenborger’ (?) 

Trekker: Myriam.  

Hanne wil wel vragen voorzien, met een leerkracht als compagnon.  

Datum: vrijdag of zaterdag: 15, 16 maart of  22 maart. Opvolging volgende vergadering 

 



 
 

 
 

 

- Marsepein, truffels en wafels worden door de school verkocht.  

 

• Planning vergaderingen 
o 24/10 
o 29/11 
o 18/1  
o 20/2 
o 25/4 
o (nog een laatste vergadering vast te leggen later op het jaar, afhankelijk van 

het schoolfeest en de locatie van de school). 
 
 

• Geldbesteding 

We doen dit jaar geen grote uitgave voor de school, we sparen voor de inrichting van de 
speelplaats. Dit jaar zal ook werk gestoken worden in visieontwikkeling voor de speelplaats.  

Deze week vergadering gehad met ruimtelijke ordening Antwerpen en omgevingsambtenaar. 
Er zou een coach aangesteld worden om de school te begeleiden in de aanleg van de 
speelplaats. De school heeft zeker middelen nodig van de ouderraad, maar ook van externe 
subsidies.  

Er is al een werkgroep van ouders die in het verleden heeft samengewerkt. Die kunnen we 
dan ook terug activeren.  

 

• Werkgroep openluchtklassen 

Twee weken geleden zijn Femke en Mark in gesprek gegaan met een aantal mensen: een 
vader van een oud-leerling en een volwassen oud-leerling. Zij hebben (met een derde 
persoon) het voorstel gedaan om geld in te zamelen om de openluchtklassen/sneeuwklassen 
te laten doorgaan. 

De kost voor de sneeuwklassen zijn boven de maximumfactuur en mogen niet op de 
werkingsmiddelen van de school gedragen worden.  

Deze werkgroep wil een eenvoudig systeem, zonder extra belasting op de ouders. 

Twee voorstellen:  

• Albert Heijn als sponsor: 4.500 €/ jaar sponsoring. AH wil graag iets betekenen in de 
lokale gemeenschap en zij zouden ook voor meerdere jaren willen zich engageren. 

• Een financiële activiteit: verkoop van zalm via het eigen netwerk en via bedrijven. Wens 
is om daarmee 2.000 € te kunnen opbrengen.  

• Som = 6.500 €. 



 
 

 
 

 

Zij zouden graag hebben dat er de connectie blijft met de ouderraad. Zij zouden een structuur 
oprichten (vzw?) die apart van de ouderraad dit organiseert (eigen bankrekening etc). In dat 
bestuur zou dan best iemand van de ouderraad in zitten.  

Voor een bestuur heb je minstens 3 mensen bestuur nodig: voorzitter, secretaris en 
penningmeester. Hierin moeten minimum 2 leden van de algemene vergadering zitten. Tot 
slot moet je dat ook publiceren in het Staatsblad. 

 

Reactie vanuit de leerkrachten/directie: 

• Er mag geen extra belasting komen op de leerkrachten en de klassen zelf om dit te 
organiseren. Zij voorzien nog een andere activiteit.  Dat is met dit voorstel opgelost.  

• Wel heel positief dat die ouders zich willen engageren voor een termijn van 3 jaar. In 
die drie jaar gaan we dan ook actief opzoek naar opvolging na die termijn.  

• Er moet nog gekeken worden hoe dat geld in de school wordt geïnjecteerd. Dat moet 
juridisch nog uitgezocht worden én moet nog met schoolbestuur afgeklopt worden.  

• We moeten wel tijdig weten of het lukt en kan, want tegen maart/april moet je ook de 
reservering van de sneeuwschool doen voor de komende drie jaar (2025 – 2026 – 2027) 

 

Hebben we dan voldoende?  

Sneeuwklassen zouden nog een tekort hebben van ca. 7.500 €, dus hiermee en met 
wafelverkoop zouden we het tekort kunnen bijpassen. Er zou dan geen tekort meer zijn.  

Mocht er een klein tekort zijn (500 €), dan zou dat nog op de schoolbudgetten genomen 
kunnen worden.  

 

Vraag aan de ouderraad: zijn er ouders die het zien zitten om in dat bestuur te zitten?   

- Er is best wel vertrouwen in die mensen 
- Dat engagement is niet geheel vrijblijvend: je wordt opgenomen in de statuten en 

staatsblad.  

Eens er meer duidelijkheid komt, zouden we die oproep kunnen herhalen naar ouders om 
mee in het bestuur te zitten.  


